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Protokół nr 2/2019 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

 

Obrady rozpoczęto 22 stycznia 2019r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 10.00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków.  

 Radna Monika Paszek  

 Radny Michał Płonka 

 Radna Mirosława Sajur  

 Radny Dionizy Waszczuk  

Radna Sławomira Kuś nieobecność usprawiedliwiona.  

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

 Tomasz Chudy - Burmistrz Zdun, 

 Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

 Władysław Ulatowski – Sekretarz Gminy,  

 Joanna Wojtaszek Prezes PWiK sp. z o. o.,  

 Magdalena Krawczyk – Inspektor ds. rolnych, leśnictwa i gospodarki gruntami,  

 Paulina Boguszyńska – Inspektor ds. komunalnych, 

 Alina Hybsz – Kierownik MGOPS. 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

 Z-ca Przewodniczącej Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu Radny Dionizy 

Waszczuk otworzył posiedzenie Komisji witając przybyłych. 

Ustalono, że komisja posiada wymagane quorum i jest władna obradować. 

Na wniosek burmistrza Zdun z dnia 18.01.2019 r. prowadzący obrady wniósł o uzupełninie pkt. 3 

porządku obrad o sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 2018 r.   

Członkowie Komisji powyższy wniosek przyjęli – 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się” na 4 obecnych podczas głosowania.  

Innych uwag, wniosków do porządku obrad nie wniesiono.  

 

Prowadzący obrady Radny Dionizy Waszczuk przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie zarządzenia wyborów do organów jednostek pomocniczych Gminy,  

b) w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie 

Gminy Zduny, 
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c) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chachalnia ul. Urocza, 

d) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Konarzew ul. Malinowa, 

e) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zduny ul. Słoneczna, 

f) w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Zduny w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów 

Wielkopolski 

g) w sprawie wyznaczenia  przedstawicieli Rady Miejskiej w Zdunach do Komitetu do spraw 

wspierania inicjatyw lokalnych, 

h) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

i) w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/189/2013 z dnia 21 marca 2013r. w sprawie diet i zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Zdunach, 

j) w sprawie wieloletniego programu osłonowego w zakresie zapewnienia posiłku na terenie 

Gminy Zduny „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023, 

k) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w 

zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na 

zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych oraz 

określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia 

pieniężnego lub rzeczowego w postaci produktów żywnościowych, dla osób objętych wieloletnim 

programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania ,,Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019-2023. 

3.  Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zduny w roku szkolnym 

2017/2018 oraz  sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 2018 r.   

4. Zapoznanie się z projektem zagospodarowania obiektu Kaflarni w Zdunach. 

5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

6. Zapoznanie się ze zmianami w Statucie Związku Międzygminnego Eko Siódemka. 

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie zarządzenia wyborów do organów jednostek pomocniczych Gminy, 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady radny Dionizy Waszczuk poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  
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b) w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na 

terenie Gminy Zduny,  

Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła Joanna Wojtaszek – Prezes PWiK sp. z o.o. Radni 

zostali zapoznani z pozytywną opinią wydaną przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 

Polskie - Postanowienie WR.RET.070.377.2018.AS.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał czy te same rozwiązania stosowane są w Krotoszynie. 

Joanna Wojtaszek wyjaśniła, że omawiany regulamin obowiązuje na terenie Gminy Zduny dla 

dwóch przedsiębiorstw PGKiM oraz PWiK. Przedsiębiorstwa w zeszłym roku opracowały projekt 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Zduny, 

który był już uchwalony. Projekt zatwierdziła RM i przesłano do zaopiniowania do Wód Polskich, 

które zgłosiły uwagi do art. 3, 18, 26 i 29 uchwały z 2018r. Na terenie gminy Krotoszyn obowiązuje 

podobny regulamin.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy dodał, że podjęcie regulaminu wynika ze zmian prawa i powstania 

instytucji Wody Polskie.  

Joanna Wojtaszek uzupełniła, że regulatorem opłat za ścieki są obecnie Wody Polskie, a nie jak 

dotychczas Rada Miejska. Powstanie instytucji Wody Polskie ma na celu ujednolicenie stawek za 

ścieki w całym kraju.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadzący obrady radny Dionizy Waszczuk poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

 c) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chachalnia ul. Urocza, 

Projekt uchwały przedstawiła Paulina Boguszyńska. Radnym przedstawiono mapę poglądową. 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady radny Dionizy Waszczuk poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 



4 
 

c) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Konarzew ul. Malinowa, 

 Projekt uchwały przedstawiła Paulina Boguszyńska. Radnym przedstawiono mapę poglądową. 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady radny Dionizy Waszczuk poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

e) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zduny ul. Słoneczna, 

Projekt uchwały przedstawiła Paulina Boguszyńska. Radnym przedstawiono mapę poglądową. 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady radny Dionizy Waszczuk poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

f) w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Zduny w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów 

Wielkopolski, 

Projekt uchwały przedstawił burmistrz Zdun Tomasz Chudy. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady radny Dionizy Waszczuk poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

g) w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej w Zdunach do Komitetu do spraw 

wspierania inicjatyw lokalnych, 

 Projekt uchwały przedstawił burmistrz Zdun Tomasz Chudy.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał jaka obowiązuje procedura rozpatrywania wniosków mieszkańców 

o postawienie oświetlenia w danym miejscu, czy utwardzenia drogi. Postulatów mieszkańców jest 
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coraz więcej, co decyduje o celowości realizacji wniosku. Mieszkańcy prosili o lampę w Baszkowie 

w kierunku przysiółka Trzaski.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy wyjaśnił, że zainteresowanym mieszkańcom można zaproponować 

inicjatywę lokalną. W pierwszej kolejności realizowane są wnioski, gdzie mieszkańcy partycypują 

w kosztach to tzw. inicjatywa lokalna. Przyjrzymy się tej sprawie w Baszkowie. Do oświetlenia są 

punkty na nowych osiedlach w Zdunach. W ostatnim czasie zostało wymienione oświetlenie na 

ledowe w Konarzewie i Baszkowie.  

Radna Mirosława Sajur prosiła o przycięcie gałęzi drzew na ul. Baszkowskiej w Konarzewie. 

Lampy zarośnięte są przez gałęzie i zbyt słabo świecą, a na ulicy  jest ciemno. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że przekaże sygnał do powiatu krotoszyńskiego. 

Radna Mirosława Sajur odpowiedziała, że już zgłosiła sprawę do starostwa.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadzący obrady radny Dionizy Waszczuk poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

h) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady radny Dionizy Waszczuk poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

i) w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/189/2013 z dnia 21 marca 2013r. w sprawie diet  

i zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Zdunach, 

Projekt uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zdunach Radny Dionizy 

Waszczuk.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady radny Dionizy Waszczuk poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  
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Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

j) w sprawie wieloletniego programu osłonowego w zakresie zapewnienia posiłku na terenie 

Gminy Zduny „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023, 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik MGOPS Alina Hybsz.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał czy potrzebujący otrzymują gotówkę na przygotowanie posiłku i 

czy w związku z tym nie ma obaw, że środki zostaną źle wydatkowane.   

Alina Hybsz odpowiedziała, że MGOPS praktykuje przekazanie gotówki klientom. Są to głównie 

rodziny. Kierownik MGOPS dodała, że gotówka trafia w odpowiednie ręce, w pozostałych 

przypadkach oferowany jest ciepły posiłek w restauracji.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał czy ośrodek podpisał umowy z restauracjami na oferowanie 

ciepłego posiłku.  

Alina Hybsz odpowiedziała, że z restauracją rozliczają się na podstawie faktur, które wystawianie 

są zgodnie z zwartym porozumieniem.  

Z uwagi na zakończenie dyskusji prowadzący obrady radny Dionizy Waszczuk poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

 

k) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy 

w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego 

na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

oraz określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia 

pieniężnego lub rzeczowego w postaci produktów żywnościowych, dla osób objętych 

wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania ,,Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik MGOPS Alina Hybsz.  

Radna Monika Paszek pytała ile procent uczniów korzysta z dożywiania w szkole. 

Alina Hybsz odpowiedziała, że MGOPS ma swoją grupę uczni, której dofinansowuje obiad czy 

dożywianie. Ilu ogólnie uczniów korzysta z dożywania określić może szkoła.  
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Z uwagi na zakończenie dyskusji prowadzący obrady radny Dionizy Waszczuk poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

 

4. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zduny  

w roku szkolnym 2017/2018 oraz sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli w 2018r. 

 Informacje i sprawozdanie przedstawił Władysław Ulatowski.  

Radna Mirosława Sajur pytała dlaczego w Szkole Podstawowej w Baszkowie co roku jest 

najwyższa liczba godzin. 

Sekretarz Władysław Ulatowski wyjaśnił, że jest to mała szkoła, gdzie nauczyciele zatrudnieni są 

na niepełne etaty, stąd duże koszty utrzymania.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał  jak płaca nauczycieli w gminie Zduny kształtuje się na tle  innych 

szkół w powiecie. 

Sekretarz Władysław Ulatowski odpowiedział, że gmina nie porównuje płac nauczycieli z innymi 

gminami. 

Radna Monika Paszek pytała o ilość udzielonych stypendiów naukowych. 

Sekretarz Władysław Ulatowski odpowiedział, że łącznie w 2018r. uczniom ze szkół na terenie 

gminy Zduny przyznano 13 stypendiów burmistrza Zdun - jednorazowo wypłacano 500,00zł na 

ucznia. Uczni do stypendium zgłaszają dyrektorzy szkół.  

Radna Monika Paszek pytała czy szkoła zawodowa przymierza się do otwarcia profilu zduńskiego.  

Sekretarz Władysław Ulatowski odpowiedział, że musi być zainteresowanie ze strony uczniów. 

Obecnie tworzy się klasy wielozawodowe.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadzący obrady poddał informacje oświatową i sprawozdanie 

pod głosowanie.  

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie informacji o 

stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zduny w roku szkolnym 2017/2018 oraz 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 2018r. - 4 głosami „za”, przy 0 

głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Pkt. 4. Zapoznanie się z projektem zagospodarowania obiektu Kaflarni w Zdunach. 

Temat przedstawił Burmistrz Zdun Tomasz Chudy. 
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Opracowany program funkcjonalno – użytkowy dla dawnej Kaflarni Zduny obejmuje remont, 

przebudowę i rozbudowę zabudowy pofabrycznej z przystosowaniem obiektu do celów 

kulturalnych, edukacyjnych i turystycznych. Po przez działania remontowe i modernizacyjne 

zostanie stworzony zespół obiektów funkcjonalnych, przyjaznych odbiorcom poruszającym się  

na wózkach inwalidzkich, wyposażony w nowoczesne urządzania i instalacje umożliwiające relację 

zakładanego programu funkcjonalno – użytkowego. Źródłem ciepła będą panele fotowoltaiczne. 

Łączny koszt zadania szacowany jest na ok. 7 mln zł, w tym wliczony jest wykup Kaflarni, przy 

dofinansowaniu 85% inwestycji z UE.  

Projekt zakłada, że z przebudowy obiektu powstanie: 

1.  dawny budynek biurowo - mieszkalny - parter zaadaptowany będzie na potrzeby biurowe  

i konferencyjne. Pomieszczenia przeznaczone dla ZOK i organizacji NGO, a poddasze  

na cele zakwaterowania turystycznego – tzw. Apartamentów (pokoi o wyższym 

standardzie),  

2.  budynek produkcyjno - magazynowy przebudowany zostanie na część wystawienniczą i salę 

konferencyjno-edukacyjną, w tym  „Małe Kino Społecznościowe” na 30 osób, 

3. dawny budynek produkcyjny – adaptacja na potrzeby muzealno edukacyjne: Muzeum Pieca i 

Muzeum Kafla, 

4. dawna wiata nr 1 - adaptacja na potrzeby wystawienniczo – edukacyjne: siedziba Cechu 

Zdunów - produkcja kafli i nauka zawodu zduna, 

5. dawna wiata nr 2 - sala amfiteatralna i muszla koncertowa,  

6. dawna wiata nr 3 - przebudowa obiektu na potrzeby konferencyjno-edukacyjne i 

gastronomiczne- sala wykładowa i jadalnia połączona z zapleczem kuchennym oraz bursa 

szkolna,   

7. nowa wiata – obiekt wystawienniczy i edukacyjny – pracownia dla artystów.  

Docelowo administratorem budynku miałby by być Zdunowski Ośrodek Kultury.  

Następnie członkowie komisji zadawali pytania.  

Radna Monika Paszek pytała czy wniosek o dofinansowanie na modernizację Kaflarni został 

złożony. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że wniosek został złożony i jako jedyny  

z południowej wielkopolski załapał się do pierwszej dwudziestki. Gmina złożyła protest i mamy 

nadzieję, że zdobędziemy więcej punktów i dofinasowanie.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał czy projekt przewiduje część hotelową dla delegacji z zagranicy.  

W gminie brakuje obiektu na 15-20 miejsc hotelowych. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że projekt przewiduje 10 miejsc noclegowych   

w części apartamentowej oraz 20 miejsc w bursie.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał czy będzie sala audiowizualna. 
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Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że będzie sala audiowizualna z projektu „Kino  

za rogiem”. Takie projekty są realizowane właśnie w mniejszych miastach.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał o terminy prac, kiedy projekt zostanie zrealizowany. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że w tej chwili są rozpatrywane protesty – termin 

przedłużono do połowy lutego. Decyzję o dofinasowaniu gmina powinna otrzymać 

prawdopodobnie w marcu. Powodzenie projektu szacujemy na 90%. Pula całego projektu 

oszacowano na 120 mln zł. W tej chwili zakwalifikowano 9 projektów, z czego pierwszy projekt 

wziął 34 mln zł - to rewitalizacja Rynku w Poznaniu. I to wzbudziło oburzenie wnioskodawców. 

Urząd Marszałkowski obiecało dołożyć do puli, aby z programu mogło skorzystać więcej 

beneficjentów.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał kiedy ruszą prace i jak zaplanowany jest cykl remontu. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że projekt powinien  być zrealizowany w ciągu roku 

od podpisania umowy z wykonawcą. Chociaż z doświadczenia wie, że bywa to rożnie.  

Radna Monika Paszek pytała czy współpracowaliśmy już z wszystkimi firmami, które złożyły 

oferty na zadanie Rozbudowa Świetlicy Wiejskiej w Chachalni. Radna zwróciła uwagę, że firma 

Defero również złożyła ofertę. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że gmina nie może ograniczać uczestnictwa  

w przetargach firmą, które mają opóźnienia w realizacji zadań.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał jak daleko posunięte są prace remontowe w Przedszkolu 

Publicznym w Zdunach   

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że prace są już dlatego posunięte. Liczymy na firmę, 

że po feriach dzieci powinny wrócić do sal. Duże prace budowlane zostały dawno temu 

zakończone.  

Radna Monika Paszek pytała czy z związku z przebudową Kaflarnii oraz remontem przedszkola 

ruch na ul. Łacnowej będzie uporządkowany. Radna wyjaśniła, że co dzień odprowadza dziecko  

do przedszkola. Rodzice przywożąc swoje pociechy stają po prawej stronie na odcinku szkoły,  

co blokuje wyjazd autobusom szkolnym. Co drugi dzień kierowca autobusu ma problem, żeby 

wyjechać. Zaproponowała postawienie znaku zakaz parkowania po prawej stronie.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że kierowcy zobowiązani są przestrzegać przepisy 

ruchu drogowego. Znaki wszystkiego nie uregulują. Opracowany projekt przebudowy ul. Łacnowej 

przewiduje ruch jednokierunkowy na długości ul. Łacnowej od ul. Strzeleckiej do Jana Kazimierza. 

Projekt przewiduje miejsca parkingowe przy szkole na 30 miejsc, po stronie przedszkola. 

Zaprojektowana jest zatoczka dla autobusów na wysokości sali gimnastycznej oraz parking  

na 20 miejsc przy tzw. Domu Nauczyciela. Złożony był projekt do ministerstwa infrastruktury  

w ramach   programu z UE : Budowa dróg lokalnych. Dla Polski przeznaczono 1 mld, z czego  

dla wielkopolski było przeznaczone 40 mln. Burmistrz zauważył, że km drogi kosztuje 1 mln zł, 
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czyli w wlkp.  można wybudować 40km drogi. Ul. Łacnowa to część infrastruktury zabytkowej, i 

podlega ochronie konserwatora zabytków. Ze względu na zabytkowy charakter tej części Zdun, 

konserwator postanowiła, że chodniki powinny być wyłożone kostką granitową. Koszt realizacji 

zadania przebudowy ul. Łacnowej oszacowano na 1,8mln zł. Niestety nie otrzymaliśmy 

dofinansowania.  

Radna Monika Paszek pytała na kiedy jest przewidywany remont tej ulicy. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy wyjaśnił, że gmina ze względu na koszty musi pozyskać 

dofinansowanie z zewnętrz. 

Radna Monika Paszek pytała o możliwość wymalowania pasów między przedszkolem a szkołą  

na ul. Łacnowej. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że na wiosnę będą malowane pasy oraz przewidziane 

są remonty dróg po objazdach.  

Radny Michał Płonka pytał czy projekt Kaflarni przewiduje miejsca parkingowe. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że projekt nie przewiduje, ale dzięki przebudowie  

ul. Łacniej powstanie 50 miejsc parkingowych.  

Radna Monika Paszek pytała o możliwość wyznaczenia dodatkowego przystanku  

na ul. Ostrowskiej w Zdunach dla autobusów MZK linia nr 10. Proponowała, aby przystanek 

powstał przy tzw. majdanie. Jest dużo starszych osób w okolicach ul. Ostrowskiej i Sulmierzyckiej, 

które korzysta z usług MZK.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że istnieje możliwość. Proponował wyznaczenie 

przystanku, troszkę dalej w kierunku basenu. Prawdopodobnie autobus zatrzymuje się również  

na ul Mickiewicza przy DPS.  

Po zapoznaniu się z tematem, Komisja nie wniosła uwag do projektu Kaflarni.  

 

Pkt. 5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Ustalono termin kolejnego posiedzenia komisji na dzień 19.02.2019r.  

 

Pkt. 6. Zapoznanie się ze zmianami w Statucie Związku Międzygminnego Eko Siódemka 

Członkowie komisji zapoznali się z tematem i nie wnieśli uwag do wprowadzonych zmian w 

Statucie Związku Międzygminnego Eko Siódemka.  

Po wyczerpaniu porządku obrad zamknięto obrady Komisji.  

Wiceprzewodniczący Komisji  

 

mgr Dionizy Waszczuk   

Przygotował(a): Barbara Fornal 
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Opinia nr 16/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

z dnia 22 stycznia 2019r. 

dotycząca projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów jednostek 

pomocniczych Gminy. 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, uznała 

zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 
Wiceprzewodniczący Komisji  

 

   mgr Dionizy Waszczuk   
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Opinia nr 17/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

z dnia 22 stycznia 2019r. 

dotycząca projektu uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków obowiązującego na terenie Gminy Zduny 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, uznała 

zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 
Wiceprzewodniczący Komisji  

 

   mgr Dionizy Waszczuk   
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Opinia nr 18/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

z dnia 22 stycznia 2019r. 

dotycząca projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chachalnia ul. 

Urocza 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, uznała 

zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Wiceprzewodniczący Komisji  

 

   mgr Dionizy Waszczuk   
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Opinia nr 19/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

z dnia 22 stycznia 2019r. 

dotycząca projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Konarzew ul. 

Malinowa 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, uznała 

zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Wiceprzewodniczący Komisji  

 

   mgr Dionizy Waszczuk   
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Opinia nr 20/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

z dnia 22 stycznia 2019r. 

dotycząca projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zduny ul. 

Słoneczna 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, uznała 

zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Wiceprzewodniczący Komisji  

 

   mgr Dionizy Waszczuk   



16 
 

Opinia nr 21/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

z dnia 22 stycznia 2019r. 

dotycząca projektu uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Zduny w 

Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski 

 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, uznała 

zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Wiceprzewodniczący Komisji  

 

   mgr Dionizy Waszczuk   
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Opinia nr 22/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

z dnia 22 stycznia 2019r. 

dotycząca projektu uchwały w sprawie wyznaczenia  przedstawicieli Rady Miejskiej w 

Zdunach do Komitetu do spraw wspierania inicjatyw lokalnych 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, uznała 

zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Wiceprzewodniczący Komisji  

 

   mgr Dionizy Waszczuk   
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Opinia nr 23/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

z dnia 22 stycznia 2019r. 

dotycząca projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, uznała 

zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Wiceprzewodniczący Komisji  

 

   mgr Dionizy Waszczuk   
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Opinia nr 24/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

z dnia 22 stycznia 2019r. 

dotycząca projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/189/2013 z dnia 21 marca 

2013r. w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w 

Zdunach  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, uznała 

zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Wiceprzewodniczący Komisji  

 

   mgr Dionizy Waszczuk   
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Opinia nr 25/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

z dnia 22 stycznia 2019r. 

dotycząca projektu uchwały w sprawie wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

zapewnienia posiłku na terenie Gminy Zduny „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 

2023. 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, uznała 

zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Wiceprzewodniczący Komisji  

 

   mgr Dionizy Waszczuk   
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Opinia nr 26/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

z dnia 22 stycznia 2019r. 

dotycząca projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia 

pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych oraz określenia zasad zwrotu wydatków w 

zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego lub rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych, dla osób objętych wieloletnim programem wspierania 

finansowego gmin w zakresie dożywiania ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, uznała 

zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Wiceprzewodniczący Komisji  

 

   mgr Dionizy Waszczuk   
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Opinia nr 27/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

z dnia 22 stycznia 2019r. 

dotycząca przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zduny w roku 

szkolnym 2017/2018 oraz sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 

2018 r.   

Po zapoznaniu się ze sprawozdaniami Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, uznała 

zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała sprawozdania w 

przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Wiceprzewodniczący Komisji  

 

   mgr Dionizy Waszczuk   

 

 


